
استان فارس 
لارستان

فرماندار ویژه لارستان:

شهرداران به سمت جذب سرمایه گذار و 
درآمد پایدار حرکت کنند

باید به سمت  معاون استاندار و فرماندار ویژه لارستان گفت: شهرداران 
جذب سرمایه گذار و درآمد پایدار حرکت کنند.

به گزارش روزنامه طلوع به نقل از روابط عمومی حوزه معاونت استانداری 
این  اداری  شورای  جلسه  در  حسنی  جلیل  لارستان،  ویژه  فرمانداری  و 
شهرستان که به منظور معارفه شهرداران جدید منطقه لارستان برگزار شد، 
تأثیرگذار  متنوع،  داشت: شهرداران وظایف تخصصی  اظهار  در سخنانی 
و بسیار مهمی با جامعه مخاطبی که در سطح شهر حوزه استحفاظی خود 
متمرکز هستند؛ بر عهده دارند و ما همیشه تأکید می کنیم که روستاه های 
بتوان خدمت رسانی بیشتری را از  تا  بایستی متمرکز بشوند  کم جمعیت 
نظر امکانات رفاهی و زیرساختی فراهم آورد و خدا را شکر در شهرها 

چنین وضعیتی ایجاد شده است.
خدماتی،  و  تفریحی  و  رفاهی  امکانات  ایجاد  را  شهرداران  وظایف  وی 
افزایش و ارتقاء سطح رفاهی مردم، توجه به وضعیت ترافیکی و موارد 
متعددی که برای شهرداران تعریف شده است، بیان کرد و افزود: در کنار 
این موضوعات شهرداران با حمایت شوراهای اسلامی یکی از موضوعات 
اساسی را که بحث آسیب های اجتماعی است، را باید مدنظر قرار دهند. 
حوزه های  در  اداری  مسئولین  و  شهرداران  که  خدماتی  همه  که  چرا 
عمرانی، اقتصادی، سیاسی و غیره ارائه می دهند برای این است که انسان و 
آن افراد و آن جامعه مخاطبی که ما برای شان خدمات ارائه می دهیم از نظر 

روحی و روانی و مادی و معنوی در درجه مطلوب قرار بگیرند.
حسنی ادامه داد: اگرامکانات، زیر ساخت ها و اقدامات را فراهم نماییم و 
از نظر سخت افزاری همه چیز را آماده کنیم، ولی در حوزه آسیب های 
اجتماعی همت جدی نداشته باشیم، یقیناً این امکانات به هدر رفته است. 
چون هدف ما این است که انسان توانمند شود و تعقل و تفکر و ابعاد 

اجتماعی روحی و مادی و معنوی انسان پرورش یابد.
فرماندار ویژه لارستان تصریح کرد: اگر از آسیب های اجتماعی که در 
خودمان  هدف  از  عملًا  نماییم،  غفلت  است  روستایی  و  شهری  مناطق 
غافل شده ایم. لذا همه شهرداران و شوراهای اسلامی در کنار آن وظایف 
تخصصی، سخت افزاری، عمرانی، اجرایی و رفاهی که بر عهده دارند. بحث 

آسیب های اجتماعی را جدّی بگیرید.
سامانه  نصب  بایستی  شهرداران  کرد:  نشان  خاطر  ادامه  در  حسنی   
پایش تصویری را در سطح شهر جدّی بگیرند و نسبت به تهیه و نصب 
دوربین های مدار بسته برای کنترل ترافیک اقدام و آن را عملیاتی کنند و 
در راستای برقراری نظم و امنیت و آرامش مردم و ارائه خدمات گسترده 

و بهتر قدم بردارند.
وی با بیان اینکه در این دولت اکثر پروژه هایی که کلنگ زنی گردیده 
در  پروژه هایی  گفت:  است؛  رسیده  بهره برداری  به  ماهه   8 یا   7 است 
حوزه های بهداشتی و درمانی و آموزشی و آب و برق و غیره داشته ایم 
که دهه فجر سال قبل کلنگ زنی گردیده است که امسال در هفته دولت 
با توجه به کمبود اعتبارات به بهره برداری رسید، که این از افتخارات این 

دولت محسوب می شود.
معاون استاندار فارس در بخش دیگری از سخنان خود گفت: شهرداران 
بایستی به فکر درآمدزایی پایدار باشند و بخش خصوصی را نادیده نگیرند 
و با هماهنگی بخشداران و مسئولین مربوطه سرمایه گذاران را تشویق و 
ترغیب کنند تا در پروژه های عمرانی و شهری و زیر ساخت هایی که در 
شهر نیاز به حرکت و تحول دارد از توان بخش خصوصی استفاده کنند 
تا بتوانند در کنار اعتباراتی که هم از طرف دولت تخصیص داده می شود 
سطح  در  را  خصوصی  بخش  بتوان  مردم  درآمدی  منابع  سوی  از  هم  و 

شهرستان فعال تر کنیم.
وی به شهرداران جدید تأکید کرد: منابع درآمدی خود و منابع هزینه ای 
خود را شفاف سازی کنید و تعامل خوب و سازنده ای با شوراهای اسلامی 
که یار و همگام شهرداران هستند داشته باشید و با شیوه های تعارضی وقت 
خود را هدر ندهید تا بتوان با هماهنگی و تعامل هر چه بیشتر رونق هر چه 
بیشتر کار و تولید در ابعاد مختلف اجتماعی، فرهنگی، عمرانی و اجرایی 

در سطح شهرها شاهد باشیم.
نماینده عالی دولت در لارستان خاطر نشان کرد: امیدواریم شهرداران با 
مسئولین، شوراهای اسلامی، معتمدین و مردم تعامل بیشتری داشته باشند 
تا ضریب خدماتی خود به مردم بالا رود و شاهد آبادانی شهرهای منطقه 

لارستان باشیم.
وی با اشاره به اینکه بستر همه فعالیت ها قانون است؛ اظهار داشت: درست 
است شهرداران گرایش ها و توانمندی های مختلف دارند؛ اما قانون برای 
ما مشخص ومحدودیت ایجاد کرده است و تأکید بر این است که تا آنجا 
که می توانید ملاک و معیار خود را قانون قرار بدهید و لازمه این کار هم 
همان آموزش و اشرافیت و آگاهی به قانون است که مطمئناً دفتر امور 
شهری استانداری فارس آموزش های لازم را به شهرداران و شوراها ارائه 

نموده و یا می نماید.
نظارت  شهرداران  کار  بر  بخشداران  و  فرماندار  اینکه  بیان  با  حسنی 
کامل خواهند داشت؛ گفت: این موضوع به جهت این است که خدمات 
این  اگر  که  است  این  هم  قانون  از  ما  مشترک  فهم  و  شود  ارائه  بهتر 
به  از آسیب رساندن  یقیناً در جهت جلوگیری  انجام شود  فهم مشترک 

قاعده مند  و  کردن  قانونمند  بحث  ادامه  در  و  است  شوراها  و  شهرداران 
به  در شهر چه  مردم  امور  متولیان  عنوان  به  فعالیت های خودمان  کردن 
عنوان نمایندگان مردم و چه به عنوان نمایندگان در دولت در شهرستان 

هست.
قانون  به  توجه  با  همه  امیدواریم  کرد:  تأکید  لارستان  ویژه  فرماندار 
زمینه ای را فراهم کنیم که قانونمند و قاعده مند شدن فعالیت ها، بیش از 

پیش در جامعه نهادینه شود.
وی در پایان سخنانش از کلیه رؤسای ادارات خواست که اگر پروژه نیمه 
تمامی دارند هر چه سریع تر در راستای به بهره برداری رساندن آن ها تلاش 

مضاعفی داشته باشند، تا در دهه فجر امسال به بهره برداری برسد.
بیش از این نیز مهندس بیات پور مدیر کل دفتر امور شهری و شوراهای 
استانداری فارس و حضرت حجت الاسلام والمسلمین محمد رمضانی امام 

جمعه موقت لارستان هم به ایراد سخن پرداختند.
در ادامه محمدرضا قنبرنژاد به عنوان شهردار لار و علی اسکندری به عنوان 
عنوان  به  نجفی زاده  ابقاء شدند و حسین  در سمت خود  عمادده  شهردار 
شهردار جدید شهر جویم، مهدی حیدری به عنوان شهردار جدید لطیفی، 
علی رضایی به عنوان شهردار جدید بیرم، محمد حسن صداقت به عنوان 
شهردار جدید بنارویه و مهدی حلیمی به عنوان شهردار جدید خور معرفی 

شدند و از خدمات شهرداران سابق این مناطق نیز تجلیل شد.

استان خوزستان 
معاون فرماندار شادگان خبر داد

پخش زنده پیاده روی زوار سیدالشهدا و 
مراسم اربعین قدمگاه ابوالفضل العباس)ع( 

از صداوسیمای خوزستان
با  آمده  عمل  به  هماهنگی های  براساس  گفت:  شادگان  فرماندار  معاون 
صداوسیمای خوزستان، پیاده روی زوار سیدالشهدا و مراسم اربعین قدمگاه 
پخش  خوزستان  صداوسیمای  از  زنده  به صورت  العباس)ع(  ابوالفضل 

خواهد شد.
جلسه  تشکیل  از  آلبوغبیش  نعمت اله  حکیمی/  ناصر  خبری:  سرویس 
زوار  پیاده روی  زنده  پخش  برای  لازم  تمهیدات  و  هماهنگی  منظور  به 
در  السلام  علیهم  العباس  ابوالفضل  قدمگاه  اربعین  مراسم  و  سیدالشهدا 
براساس  گفت:  و  داد  خبر  خوزستان  صداوسیمای  جلسات  سالن  محل 
جلسه،  این  در  شده  اتخاذ  تصمیمات  و  آمده  عمل  به  هماهنگی های 
امسال علاوه بر مراسم اربعین قدمگاه ابوالفضل العباس علیه السلام، مسیر 
پیاده روی زوار سیدالشهدا حضرت ابا عبدالله الحسین علیه السلام در محدوده 
شهرستان نیز به صورت زنده از صداوسیمای خوزستان پخش خواهد شد.

معاون فرماندار شادگان با تقدیر از مدیرکل صدا و سیمای خوزستان و 
معاونین وی که در جلسه حضور داشتند و اعلام آمادگی مردم و مسئولین 
استراحتگاه  راه اندازی  راستای  در  شهرستان  مذهبی  هیئت های  ویژه  به 
بندر  و  نقطه دارخوین خوردورق  ایستگاه های صلواتی در سه  و همچنین 
شادگان و نیز ایستگاه های صلواتی متعدد در طول مسیر قدمگاه ابوالفضل 
اداره کل  توسط  یادشده  نقاط  آنتن دهی  مشکل  رفع  السلام،  علیه  العباس 

مخابرات استان را خواستار شد.
زائرین  عظیم  پیاده روی  آغاز  با  هم زمان  ساخت  نشان  خاطر  آلبوغبیش 
نفر  هزار  بر 8۰  بالغ  ساله جمعیتی  همه  علیه السلام،  امام حسین  حضرت 
آبادان،  ماهشهر،  جمله  از  مجاور  شهرستان های  و  شادگان  شهرستان  از 
خرمشهر، رامشیر و اطراف اهواز با تأسی از زوار سیدالشهدا )ع( در روز 
اربعین حسینی و دو تا سه روز قبل از آن با پای پیاده و برهنه به عشق 
علیه السلام  العباس  ابوالفضل  قدمگاه  به طرف  علیه السلام  امام حسین  آقا 
قدمگاه  کنار  در  مسیر،  طول  در  عزاداری  ضمن  و  می کنند  حرکت 
تجمع کرده و با تشکیل دسته های متعدد و یک نواخت به نوحه خوانی و 

سوگواری می پردازند.

تحقق صرفه جویی ۷۴ میلیاردی در شرکت 
نفت آغاجاری

 7۴ مبلغ  ثبت  از  آغاجاری  شرکت  کالا  امور  و  تدارکات  اداره  رییس 
میلیارد ریال صرفه جویی در هزینه های خرید در پنج ماه اول سال جاری 

خبر داد.
اظهار  رابطه  این  در  تقی زاده  جواد  ناصرحکیمی/  شهرستان:  سرویس 
امور کالای شرکت  و  تدارکات  در  با تلاش مجموعه همکاران  داشت: 
موفق شدیم برای نخستین بار مبلغ 7۴ میلیارد ریال صرفی جویی را از طریق 

خرید کالا به ثبت برسانیم.
کالا  تهیه  بر  مبنی  کالا  امور  و  تدارکات  اداره  رسالت  به  اشاره  با  وی 
نیاز عملیات و تولید شرکت گفت: ایجاد رقابت بین  و تجهیزات مورد 
تهیه  در  مهم  اصل  دو  با کیفیت  و  مناسب  منابع  پیدا کردن  شرکت ها، 
کالاست که با استفاده از آن توانستیم کالا مورد نظر را بر اساس نیاز واقعی 

تهیه و در اختیار ادارات متقاضی قرار دهیم.
وی که مسئولیت کمیته فنی و بازرگانی شرکت را نیز بر عهده دارند ادامه 
داد: تکیه بر توان داخلی و استفاده از نیروهای کارشناس و متخصص و 
حمایت بی دریغ مدیریت محترم در شرکت آغاجاری موجب شده است 
این  برای  اقتصادی  صرفه جویی  فنی،  دانش  رساندن  اثبات  به  ضمن  تا 

مجموعه رقم خورد.
وی افزود: با توجه به حساسیت های موجود و تأکید مدیرعامل شرکت در 
راستای انجام صحیح وظایف و ارتقای کیفی فعالیت ها کلیه مناقصه گران 

واجد شرایط در کمیته فنی و بازرگانی مورد ارزیابی کیفی و فنی قرار 
می گیرند.

تقی زاده با مهم دانستن افزایش دانش فنی و مهارت کارکنان، کنترل و 
مدیریت صحیح اعتبارات و هزینه ها را یکی از راه های موفقیت سازمان 
از  کالا  خرید  صرفه جویی  در  بالاتر  رقم  به  رسیدن  افزود:  و  شمرد  بر 

برنامه های آینده این مجموعه می باشد.

استان هرمزگان 
فرماندار شهرستان قشم:

حفظ دانشکده علوم پزشکی در گرو خرد و 
عزم جمعی است

در  پزشکی  علومی  دانشکده  حفظ  برای  گفت:  قشم  شهرستان  فرماندار 
بر اساس  و  برنامه ریزی  جمعی،  خرد  از  استفاده  با  باید  قشم  شهرستان 

ظرفیت و توانمندی های افراد و دستگاه ها، تقسیم کار شود.
به گزارش روزنامه طلوع به نقل از فرمانداری قشم، علیرضا نصری بیان 
داشت: مجموعه دانشگاه آزاد قشم در قبال تأسیس دانشکده علوم پزشکی 
که  داشته  پزشکی  آموزش  و  درمان  بهداشت،  وزارت  به  را  تعهداتی 

متأسفانه به هیچ کدام از آن ها عمل نکرده است.
رییس کمیسیون دانشجویی شهرستان قشم با اشاره به اینکه تاریخ تأسیس 
دانشکده  این  فعالیت  است، گفت:  بوده  سال 1388  در  مذکور  دانشکده 
نیازمند انجام تعهداتی است که با کمال تأسف توسط مسئولین وقت مغفول 
مانده است. او جذب 6۰ نفر هیئت علمی تمام وقت طی 5 سال فعالیت 
دانشکده  و توسعه و تکمیل فضا و تجهیزات دانشگاهی را از مهم ترین 

فاکتورهای فعالیت دانشکده مذکور برشمرد.
فرماندار قشم اظهار داشت: تا کنون تنها 18 عضو هیئت علمی جذب این 
دانشکده شدند در حالی که اگر پس از تأسیس براساس تعهدات، عضو 
هیئت علمی جذب می شد، مشکلات امروز را نداشتیم. نصری اذعان کرد: 
اشکالات وزارت بهداشت کاملًا فنی و تخصصی است و جدیت و درستی 
عمل شخص وزیر بهداشت، درمان و آموزش پزشکی بر کسی پوشیده 

نیست.
در  پزشکی  علوم  دانشکده  وجود  اینکه  بیان  با  قشم  شهرستان  فرماندار 
تأکید  توسعه و رونق محسوب می شود،  امتیاز و فرصت  شهرستان یک 
کرد: با استفاده از ظرفیت عالی سازمان منطقه آزاد، ائمه جمعه، نمایندگان 
مجلس شورای اسلامی، و بزرگان و نخبگان جامعه محلی تمام تلاش خود 

را برای حفظ این دانشکده به کار می گیریم.
نصری گفت: جبران کاری که بیش از 6 سال بر زمین مانده واقعاً سخت 
و دور از دسترس است، اما امیدواریم با تعامل و کار جهادی بتوانیم این 
زیر  رشته های  مجوز  آینده  سال های  در  حتی  و  کنیم  حفظ  را  دانشکده 

مجموعه پزشکی را هم بگیریم.
علیرضا نصری برای دومین بار در یک سال گذشته به دانشکده علوم پزشکی 

شهرستان قشم رفت و از نزدیک مسائل آن را مورد بررسی قرار داد.
 منصور آزاد، رییس دانشگاه آزاد اسلامی واحد قشم در بازدید فرماندار، با 
ارائه گزارشی از بی توجهی مسئولان در سال های گذشته نسبت به دانشکده 
عامل  مدیر  پیگری  و  از ورود  قدردانی  آزاد ضمن  انتقاد کرد.  پزشکی 
سازمان منطقه آزاد و ائمه جمعه بیان داشت: فرماندار قشم پس از حضور 
در شهرستان طی یک سال گذشته علاوه بر پیگیری و رایزنی های خوبی 
که برای  کمک به ما انجام داده، دو بار از این دانشکده بازدید میدانی 

داشته است.
را  رفاهی  عمرانی،  ساخت های  زیر  ضعف  دانشگاهی  مسئول  مقام  این 
یکی از موانع جدی جذب هیئت علمی دائم بر شمرد. او حفظ دانشکده 
علوم پزشکی را با توجه به عقب ماندگی های سال های گذشته بسیار دشوار 
ائمه جمعه،  از فرماندار، مدیر عامل سازمان منطقه آزاد،  ارزیابی کرد و 
نمایندگان مجلس و  متنفذین محلی خواست با تعامل و همراهی یکدیگر 
به ادامه فعالیت این دانشکده کمک کنند. دانشکده پزشکی واحد بین الملل 

قشم دارای 25۰ دانشجو و 18 هیئت علمی است.

استان بوشهر
محصولات تولیدی بوشهر در نمایشگاه 
موادغذایی قطر به نمایش در می آید

فروش  تقویت  منظور  به  گفت:  بوشهر  بندر  بازرگانی  اتاق  رییس 
در  استان  این  تولیدات  قطر  بازارهای  در  استان  این  تولیدی  محصولات 

نمایشگاه موادغذایی این کشور به نمایش در می آید.
 محمد عبادی در گفت و گو با ایرنا افزود: نمایشگاه بین المللی موادغذایی 
قطر که به میزبانی دوحه مرکز این کشور برگزار می شود یک فرصت 
محسوب  موادغذایی  زمینه  در  استان  دستاوردهای  نمایش  برای  ارزشمند 

می شود.
وی بیان کرد: این نمایشگاه از چهارم آبان ماه به مدت چهار روز در دوحه 

قطر برگزار می شود.
با مساعدت  افزود: غرفه استان بوشهر  بندر بوشهر  اتاق بازرگانی  رییس 
علاقه مند  شرکت های  به  تا  است  شده  رزرو  بوشهر  بندر  بازرگانی  اتاق 
برای حضور در این نمایشگاه در راه توسعه روابط استان بوشهر با بازار پر 

رونق قطر کمک شود.
عبادی اظهار داشت: بخشی از هزینه برپایی غرفه به صورت تسهیلات در 
به برپایی غرفه هستند توسط  اختیار شرکت ها و اشخاصی که علاقه مند 

اتاق بازرگانی بندر بوشهر به آن ها پرداخت می شود.
وی گفت: چنانچه شخصی در فکر برپایی غرفه در نمایشگاه موادغذایی 
قطر به صورت انفرادی باشد هزینه برگزاری غرفه با حداقل 15 متر 12۰ 

میلیون ریال است.
عبادی ادامه داد: اتاق بازرگانی بوشهر نیز با رزرو 5۰ متر، فضای بسیار 
مناسبی را برای عرضه محصولات استان توسط شرکت ها و تجار استان 

بوشهر فراهم آورده است.
وی گفت: با این کارهزینه برپایی غرفه نیز بین شرکت کنندگان تقسیم 

می شود و بخشی از هزینه غرفه توسط اتاق بازرگانی تأمین می شود.

استان کهگيلويه و بوير احمد 
مدیرعامل شرکت گاز کهگیلویه و بویراحمد خبر داد

گازرسانی به ۳۰۲ روستای 
کهگیلویه و بویراحمد

به  توجه  با  گفت:  بویراحمد  و  کهگیلویه  گاز  شرکت  مدیرعامل 
از  پایان سال ۹8  تا  استان  این  انجام شده 3۰2 روستای  برنامه ریزی  های 
نعمت گاز بهره مند می شوند. محمود خادم در گفت وگو با خبرنگار تسنیم 
و  دیشموک  شهر  دو  به  گاز رسانی  هم اکنون  داشت:  اظهار  یاسوج  در 
قلعه رییسی و همچنین گازرسانی به 182 روستا در دست اجرا بوده که در 
صورت تأمین اعتبار در کمترین زمان ممکن افتتاح و مورد بهره برداری 
قرار می گیرند. وی با تشریح خدمات انجام شده در دولت یازدهم در حوزه 
گازرسانی به روستاها، عنوان کرد: در این دولت 23۰ روستا معادل 3۹ 

درصد روستاهای گازدار استان از نعمت گاز بهره مند شدند.
خادم از با اشاره به آغاز عملیات اجرایی پروژه گازرسانی به روستاهای 
منطقه سادات محمودی شهرستان دنا با اعتباری افزون بر 1۴ میلیارد ریال 
با اجرای این پروژه روستاهای کله گه،  ادامه داد:  در شهریورماه امسال، 
دو راه غماشکه، سرسور، سرتل دینگو، گل چهرآباد، پشت چاه و دزدک 
و  کهگیلویه  گاز  شرکت  مدیرعامل  می شوند.  برخوردار  گاز  نعمت  از 
بویراحمد با بیان اینکه اجرای 16 هزار و 5۹2 متر شبکه پلی اتیلن از جمله 
عملیات اجرایی این پروژه است، تصریح کرد: با اتمام پروژه گازرسانی به 
روستاهای سادات محمودی شهرستان دنا بیش از یک هزار نفر از جمعیت 

روستایی استان از نعمت گاز بهره مند می شوند. 
خادم با بیان اینکه امسال تا دهه فجر شهر قلعه رییسی و روستاهای مسیر 
گازرسانی می شود، افزود: اتمام پروژه گازرسانی به دو شهر دیشموک و 
قلعه رییسی و روستاهای مسیر فرصت خوبی برای ایجاد صنایع کوچک 

و بزرگ در این دو بخش فراهم می آورد.

مدیر کل ورزش و جوانان استان کهگیلویه و بویراحمد:

توجه به توسعه زیرساخت های هیئت 
هندبال کهگیلویه و بویراحمد

و  خبری  پایگاه  و  روابط عمومی  از  نقل  به  طلوع  روزنامه  گزارش  به 
اطلاع رسانی اداره کل ورزش و جوانان استان کهگیلویه بویراحمد، مدیر 
کل ورزش و جوانان استان در بازدید از کلاس داوری درجه 3 هندبال در 
یاسوج از تلاش برای توسعه زیرساخت های هیئت هندبال این استان توسط 

اداره کل و فدراسیون هندبال کشور خبر داد.
سید محمد تقی علوی مدیرکل ورزش و جوانان این استان در بازدید از 
آبادی  می  فرامرز  حضور  با  که  آقایان  هندبال   3 درجه  داوری  کلاس 
مدرس بین المللی این رشته در یاسوج در حال برگزاری ست، ضمن تقدیر 
و تشکر از حمایت فدراسیون از هندبال استان، از توسعه زیر ساخت های 

این رشته ورزشی در استان خبر داد.
علوی تلاش در جهت همگانی کردن این رشته با توجه به وجود پتانسیل 
افزود: وجود  و  دانست  اولویت های کاری ورزش  از  یکی  را  استان  در 
تیم های نفت و گاز گچساران در لیگ برتر کشور، قهرمانی باشگاه های 
آسیا و تیم فراز بام دهدشت در رده سنی، زمینه رشد و همگانی کردن این 
رشته را مهیا ساخته و امیدواریم با روند پیش رو شاهد شکوفایی و فعالیت 

این رشته در دیگر شهرهای استان باشیم.
رشته های  توسعه  در  برنامه ریزی  و  برمدیریت  استان  ارشد ورزش  مدیر 
جهت  در  خواست  استان  هندبال  هیئت  مسئولین  از  و  تأکید  ورزشی 
همگانی کردن این رشته در شهرها، مدارس و دانشگاه های استان تلاش 
کنند. این مقام مسئول از تلاش اداره کل ورزش و جوانان و فدراسیون در 
توسعه زیر ساخت های هندبال در استان خبر داد و تصریح کرد با وجود 
دو باشگاه نفت و گاز گچساران و فراز بام دهدشت، زمینه رشد و ارتقای 
این رشته در استان مهیاست و امیدواریم با برنامه ریزی شاهد ارتقای پیش 

از پیش این رشته در استان باشیم.

۳9 بسته مهر تحصیلی به دانش آموزان نی ریز اهدا شد
مدیر کل اوقاف و امور خیریه شهرستان نی ریز از اهدای بسته های مهر تحصیلی به دانش آموزان بی بضاعت این شهرستان خبر داد.

به گزارش روزنامه طلوع به نقل از روابط عمومي اداره کل اوقاف و امور خیریه فارس، حجت الاسلام رضا رحمانی زاده با اشاره به اینکه هر ساله هم زمان 
با آغاز مهر ماه بسته مهر تحصیلی به دانش آموزان نیازمند اهدا می شود، گفت: در ابتدای مهر ماه جاری بسته های مهر تحصیلی در قالب کیف، دفتر، 

مداد، خودکار، مداد رنگی، تراش، پاک کن، پرگار،خط کش و اتود و... از محل اجرای نیات واقفین به 3۹ دانش آموز اهدا شد. 
این مقام مسئول با بیان اینکه این بسته های تحصیلی ویژه دانش آموزان دو مقطع ابتدایی و متوسطه بوده است، گفت: این بسته ها با هزینه ای بالغ بر 
بیش از 16 میلیون ریال از محل موقوفات منطبق بر نیات واقفین تهیه و توزیع شده است. خاطر نشان می شود طرح مهر تحصیلی یکی از رسالت های 
سازمان اوقاف و امور خیریه در راستای اجرای امینانه نیات واقفان خیراندیش در موضوع کمک به امر تحصیل دانش آموزان می باشد که هر ساله در 

همه استان ها و شهرستان ها این طرح به همت نمایندگی ادارات کل اوقاف و امور خیریه برگزار می شود.
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